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Erasmus v španielsku bol mojou prvou Erasmus skúsenosťou. Už od prvého ročníka, som 

chodila na Erasmus semináre aby som sa dozvedela niečo viac o tomto programe a vedela 

som, že vo vyššom ročníku určite musím vyskúšať, čo tento program ponúka.  

 

Španielsko ako krajina ma vždy veľmi lákala, ale keďže som sa nikdy španielsky jazyk 

neučila, obávala som sa že by to nebolo reálne ísť na Erasmus do Španielska, nakoľko 

veterinárna medicína sa tam dá študovať skoro všade iba v Španielskom jazyku.  

 



Nakoniec som sa ale predsa rozhodla pre Erasmus v Španielsku a v tretom ročníku som 

strávila letný semester na Universidad Católica de Valencia. 

Túto univerzitu som si vybrala hlavne preto, lebo som mala možnosť si z pomedzi predmetov 

vybrať aj kliniku exotických zvierat, čo sú zvieratá, na ktoré sa ja zameriavam. Mali sme 

možnosť počas cvičený navštíviť aj zákulisie ZOO -  Biopark Valencia, ktorá je jedna 

z popredných ZOO na svete.  

Čo pokladám za veľmi veľké plus na tejto univerzite, je praktická výučba. Študenti už od 

začiatku štúdia majú veľké množstvo praxe a tým, že je táto univerzita súkromná a študentov 

je oveľa menej ako napríklad na našej univerzite, praktické hodiny sa vyučujú v malých 

skupinkách väčšinou po maximálne 8 študentov.  

 

Som veľmi rada, že som sa rozhodla pre Erasmus práve vo Valencii, spoznala som veľa 

nových ľudí, ich kultúru, ktorá je pre mňa dosť odlišná tej našej. Španieli sú veľmi 

temperamentný ľudia, užívajú si život viacej, sú priateľský a nikdy sa nestresujú. Keď sa 

s niekým dohodneš, že sa stretnete o 10:00, tak väčšinou to skôr ako o 11:00 nebude, ale na to 

som si rýchlo zvykla   

 

Chcela by som veľmi pekne poďakovať hlavne našej univerzite, že máme takéto možnosti 

a môžeme vyskúšať a zistiť aké to je študovať aj na inej univerzite, lebo viem, že nie každá 

veterinárna univerzita takúto možnosť ponúka. Získala som veľké množstvo nových 

vedomostí, mám určite viacej možností v uplatnení po štúdiu a ďakujem aj sebe a svojej 

povahe, že sa ničoho nebojím a rada prímam nové výzvy.  

Určite by som odporučila každému študentovi, túto skúsenosť, ale až keď to skúsite, tak 

zistíte prečo to píšem.  

 
 

 
 
Aj vďaka mojím dvom spolubývajúcim sa moja španielčina zlepšila, dve dievčatá boli 

z Argentíny a pomáhali sme si navzájom.  Jedna spolubývajúca po anglicky vôbec nehovorila, 



čo bolo pre mňa zo začiatku ťažšie, ale zároveň veľké plus, lebo sme sa od seba navzájom 

toho dosť naučili. Dokonca som spoznala vo Valencii aj veľa študentov zo Slovenska a Česka. 

Mala som možnosť precestovať krajinu, za čo som nesmierne vďačná a šťastná.  
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